
Záois č. I2/2o1'L
z pracovni poradV zastupitelstva obce

dne 26. 9. 2011

Přítomni: pp. Dyntar Jaromír, Drábek Michal,  Dvořák Mi|an, šípková Marie, Mi|faitová Eva,
ing. Švůger Zdeněk

omluven: p. Lucký J i ří
Zaoisovate|: p. Mi|faitová Eva

Městský úřad Nové Strašecí, odbor Výstavby a životního prostředí:
územnísouh|as s umístěním stavby - manž. Patočkovi - op|ocení a dřevěný domek _
na vědomí,
územnísouh|as s umístěním stavby - manž. J irsovi -  op|ocenía dřevěný domek - na
vědomí,

1 .

.  Eko|ogie s.r .o. _ stavebnÍ povo|enína dop|něnía opravy reku|t ivace |.  etapy sk|ádky
To Eko|ogie a dokumentace ke stavebnímu řízení - na vědomí.

2. Městský úřad Rakovník, odbor dopravy - stavebnípovolenía nabytí právní moci pro
venkovní komunikaci  a zpevněné p|ochy, u| '  U Hř iště - obec Rynho|ec - na vědomí,

3'  Katastrá|ní úřad pro Středočeský kraj -  oznámeníobcí o dokončení obnow
katastrá|ního operátu a jeho vy|oženík veřejnému nah|édnutí ve dnech oondě|í
10.10. 2011od 14 do 16 hodin a v pátek 27.to.2otJ '  od 9 do ].o hodin - na vědomí.

4. starosta informova| Zooúčast i  na va|né hromadě TJ Soko| Rynho|ec-va|ná hromada
schvá| i|a prodej sokolovny bez jednoho h|asu' By| přítomen i  zástupce Župy soko|ské
a potvrdi|,  že nemohou TJ Soko|u do prodeje mIuvit .  Mohou pouze doporučit.  Když
obec soko|ovnu odkoupí, TJ Soko| poskytne 1 mi|.  Kč obci na invest ice do sokolovnv.
Dá|e TJ Soko| žádá, aby pop|atky z převodu p|at i|a obec'  NáVrh za'tupite|stva, aby se
postupova|o pod|e nájemnísmlouvy, kterou má obec s TJ Soko| Rynho|ec, t j .
invest ičnínáklady, které obec do sokoIovny vyna|oži la odečíst od odhadníceny.
p. švůger - vznes| požadavek na některý chybějící inventář v soko|ovně, který je
v seznamu u nájemní sm|ouvy'

5. starosta otevře| žádost p. Urbana o kana|izačnípřípojku přes obecnípozemek
(zahrada p. Ščepkové). otevře|a se diskuse oko|o vyhlášky o místních pop|atcích.
Návrh na zrušenívyh|ášky o místních pop|atcích nebo její opravu.

5. Dopis od rodičů dětí navštěVující MŠ na nespokojenost provozu Mš' Starosta
navrhuje schůzku zástupců rodičů, Zo a ředite|ky MŠ na 19.10.2011. v 18.00 hod' na
obecním úřadě'

5. F irma Koutecký - nedoporučuje opravu kot|e na obci ,  a|e nákup nového. Provést
revize kot|ů u všech t j .  ve vinárně, u SDH, na poště, v soko|ovně.

7'  Pan Drábek před|oži| fakturu na tr ička Tenis k|ubu - p. Švůger vysvět| i| ,  že jsou to
ceny do svatovác|avského hraní.

8. P. Mi|faitová - při vyčerpán í rozpočtu 'portovní komise by se nemě|y platit příspěvky
za rynhoIecké občanky za Zumbu.
P. Švůger - v případě překročení bude převedeno z kapíto|y cen do turnaje, která se
nevyčerpá'



9' Byla otevřena jediná nabídka na odkup pozemku (u čist ičky) - p. MUDr. Svítek Mi|oš,
který nabízí 1.000,.Kč/m2

Zápis vyhotoven dne 26. 9. 2011.

J

Dynta r Jaromir
starosta obce


